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اخبار 

گوناگون

اعتراض رانندگان تاکسی بی سیم 
در تربت حیدریه به قطعی سامانه 

شــعبانی-صبح پنج شنبه هفته گذشــته  حدود ۹0 

راننده تاکسی بی سیم ۱۳۳ شاغل در شهرستان 
تربت حیدریه  به دلیل قطع شدن سامانه ارتباطی 
بی ســیم شــان مقابــل ســازمان مدیریــت حمل و 
نقل شــهرداری تربــت حیدریــه تجمــع کردند.به 
گزارش  خراسان رضوی طبق اظهارات  رانندگان 
معتــرض،  ســامانه ارتباطــی ۱۳۳ از صبــح  روز 
پنج شــنبه ســاعت 6:۳0 قطع شــده بود.فربودی 
نماینده  رانندگان معترض می گوید: ما مشکلات 
زیادی داریم؛عمده مشکلاتمان از جایی شروع شد 
که اسنپ و ۱8۷0 شروع به ارائه سرویس در تربت 
حیدریه کردند. از همان زمان مداوم خط ارتباطی 
قطع می شود و هیچ کس پاسخ گوی ما نیست. وی 
افزود: در طول چند روز گذشــته که بــا اختلال در 
سامانه ۱۳۳ روبه رو بودیم، با مراجعه به مخابرات؛ 
شــهرداری و ســازمان حمل و نقل هیچ پاسخ قانع 

کننده ای را دریافت نکرده ایم.  
یکی از  راننــدگان  می گویــد: اکثر این ماشــین ها 
اقساطی خریداری شده اند و باید سر ماه رانندگان 
قسط آن را پرداخت کنند. قندهاری رئیس سازمان 
حمل و نقل شــهرداری تربت حیدریــه در خصوص 
ایــن تجمع  اظهــار مــی کند: ســامانه خــط ۱۳۳، 
تقریبا از چهارشنبه هفته گذشــته در تربت حیدریه 
دچار قطعی شــده و در روز حدود یک تا دو ساعت از 
دسترس خارج می شود. اما باید بگویم که روزهای 
دوشنبه و ســه شــنبه این هفته در هیچ زمانی اصلا 
ســامانه دچار اختلال نبوده اســت.او مــی افزاید: 
امروز)پنج شنبه ( اما متاسفانه سامانه قبل از ساعت 
۷ صبح قطع شد و تا ساعت ۱۱:۳0 دچار ایراد بود. 
او خاطر نشان می کند: امروز پنج شــنبه با توجه به 
برگزاری آزمون نظام مهندســی مشــترکان زیادی 
برای استفاده از تاکسی تماس گرفته اند اما در اوج 
تماس ها خط قطع شده اســت. قندهاری در پاسخ 
به پیگیری های وی در این خصــوص می گوید: روز 
شــنبه این هفته اعضای  شــورای شهروشهردار در 
حــال رایزنی بــا مخابرات شهرســتان هســتند، اما 
چیزی که مطرح شده اســت،ظاهرا این مسئله یک 
مشکل استانی بوده و باید این اشکال در استان حل 
شــود و باید خط ۱۳۳ از حالت ســه رقمی به چهار 
رقمی تبدیل تا مشکلات آن برطرف شود.او در پاسخ 
به سوال خبرنگار ما مبنی بر این که  مشکل حل شده 
اســت یا خیر؟ می گوید: خیر هنوز مشکل برطرف 
نشده و باید منتظر باشــیم تا روز شنبه در جلسه ای 
با مدیر مخابــرات تربت حیدریه راهــی را برای حل 

موضوع پیدا کنیم.

 کشف ۱۰۰ کیلوگرم شیشه 
در کاشمر 

فرمانــده انتظامی اســتان گفــت: ۱00 کیلوگرم 
ماده مخدر صنعتی از نوع شیشه از یک کامیون در 
کاشمر کشف و ضبط شد.به گزارش  پایگاه خبری 
پلیس، سردار محمدکاظم تقوی گفت: همزمان با 
اجرای طرح کنترل محورهای مواصلاتی توســط 
مأمــوران پلیس مبــارزه بــا موادمخدر کاشــمر، در 
یکی از محورهای مواصلاتی این شهرســتان، یک 
مورد واژگونــی کامیون حامل بار ســبوس به مرکز 
فوریت های پلیســی ۱۱0 اعلام شــد که  مأموران 
پلیس مبارزه با مواد مخدر و گشت انتظامی بخش 
کوهســرخ به محــل اعــزام شــدند.وی ادامــه داد: 
مأموران پس از بررسی صحنه واژگونی این کامیون 
و مشــاهده تناقــض در ســخنان راننــده کامیون و 
سرنشینان یک دستگاه پژو پارس که مدعی بودند 
صاحب بار هســتند با هماهنگی قضایی این افراد 
را برای بررســی هــای دقیــق تر بــه مقــر انتظامی 
انتقال دادنــد.وی گفت: مأموران پلیــس مبارزه با 
مواد مخدر پس از بازرســی دقیق کامیــون و بار آن 
موفق شــدند ۱00 کیلوگرم  شیشــه را کــه به طرز 
بســیار ماهرانه ای در داخل بار کامیون جاســازی 
شده بود کشف کنند.ســردار تقوی با اشاره به این 
که کامیون از یکی از اســتان های جنوبی کشور به 
مقصد نیشــابور در حرکت بود، افــزود: کامیون به 
همراه بار آن توقیف شد و سه متهم نیز در این زمینه 

دستگیر و به مراجع قضایی معرفی شدند.

کمبود اعتبار تهدیدی برای شیوع 
بیماری های دام و طیور در گناباد 

صفــری -رئیس شــبکه دام پزشــکی گنابــاد گفت: 

کمبــود اعتبــار این شــبکه تهدیــدی برای شــیوع 
بیماری های دام و طیور در این شهرســتان اســت. 
دکتر محمد رضا متقی در جمع خبرنگاران افزود: 
با وجود اعتبارات کلان در بخش ســلامت و به رغم 
اهمیت و حساســیت نظــارت بهینه بــر واحد های 
دام و طیور و آبزیان، اعتبارات مناسب به شبکه دام 
پزشکی این شهرستان اختصاص نیافته است. وی 
افزود : شــبکه دام پزشــکی گناباد به دلیل کمبود 
اعتبارات هزینه نظارت بر واحدهای دامی را از محل 
اعتبارات جــاری و هزینه ای خــود تامین می کند. 
متقــی گفــت: تاکنــون مــوردی از شــیوع بیماری 
هــادر گناباد مشــاهده نشــده ولی برای اســتمرار 
نظارت ها باید اعتبارات دام پزشکی از محل بخش 
سلامت تامین شود و دست کم سالانه 5 درصد این 

اعتبارات به این بخش تخصیص یابد. 

امام جمعه کوهسرخ با انتقاد از وضعیت گلزار شهدای گمنام ریوش مطرح کرد: 

گلزار شهدای گمنام کوهسرخ راه دسترسی، روشنایی و آب شرب ندارد
نماز جمعه 

مهدیان

 امام جمعه بخش کوهسرخ کاشمر در اجتماع 
نمازگزاران در مسجد صاحب الزمان ریوش با 
اشاره به این که در دوازدهم ماه صفر محاصره 
خرمشهر در ســال 5۹ کامل شــد و رژیم بعث 
عراق این شهر را اشغال کرد، گفت: فاصله ای 
نشد که این شهر به دست غیورمردان از حصر 
خارج شــد و این یک درس اســت که محاصره 
هــای خرمشــهرها، محاصره هــای اقتصادی 
و محاصــره های فرهنگــی را می شــکنیم و در 
لاک خودمــان نمــی رویــم. حجــت الاســلام 
رضایــی تولایی بــا اشــاره به ایــن که عــده ای 
اندک همچنان در خواب خفت و غفلت به ســر 
می برند، اما باید اذعان کرد که ایران اسلامی 
بیــدار اســت و همــواره ایــن مســیر را امتحان 
داده اســت، یــادآور شــد: اگرچــه نمایندگان 
مجلس شــورای ملی در ســال 4۳ بــا تصویب 
لایحه ننگیــن کاپیتولاســیون حقــوق ملت را 
پایمال کردند، اما با دم مسیحایی بنیان گذار 
جمهوری اسلامی با پیروزی انقلاب اسلامی، 
40 ســال اســت که در یک مســیر نورانی قرار 
داریم و با داشــتن این چراغ تا قیــام قیامت در 
این مســیر نورانی و دشمن شــکن حرکت می 
کنیم. حجت الاســلام رضایی بــا تأکید بر این 
که ما امروز جمهوریت با محوریت مشــروعیت 
دین را به عنوان یک گفتمــان و دکترین جدید 
به دنیا ارائه می کنیم کــه مقبولیت آن را مردم 
و مشــروعیت اش را دیــن بــه مــا داده اســت، 
خاطرنشــان کرد: این حــق مردم اســت که از 
اطلاعات و آگاهی هایی که پایه مردم سالاری 
اســت مطلع و با خبــر باشــند. وی با اشــاره به 
وضعیت گلزار شــهدای گمنام در شهر ریوش، 

از عملکرد مســئولان و مجریان گذشته درباره 
سامان دهی نشدن این مجموعه انتقاد کرد و 
گفت: اگر چه ۱2 سال از تدفین پیکر شهدای 
گمنام در شــهر ریوش مرکز بخش کوهســرخ 
می گذرد اما همچنان راه دسترسی، روشنایی 
و آب شرب برای این گلزار فراهم نشده است. 
وی با تأکید بر این که بر اساس مکاتبات و وعده 
ها باید اداره برق برای تأمین روشــنایی مسیر 
رسیدن به گلزار شهدای ریوش اقدام می کرد، 
اما تا کنون اقدامی در این زمینه انجام نشــده 
است، تصریح کرد: با گذشت بیش از یک دهه 
از مهمان شدن این شهدا در منطقه مسئولان 
اســتانی باید درباره عملکردشــان در منطقه و 
فراهم کردن زیرساخت های اولیه در این مکان 
معنوی پاسخ گو باشند. حجت الاسلام رضایی 
با بیان این کــه کوتاهی ها در ایــن زمینه برای 
مردم این بخش قابل قبول نیست افزود: انتظار 
داریم مســئولان و متولیان امر هر چه سریع تر 
برای رفع دغدغــه مردم ولایتمدار کوهســرخ 
در زمینه تأمین روشنایی، تسطیح مسیر تردد 
و تأمین آب شرب در گلزار شهدا اقدام کنند، 
چرا که مردم منطقه معتقدند شهدا چراغ های 
نورانی و ستارگانی برای هدایت و راهنمایی 

در مسیر حق و عدالت هستند. 
باقــری -حجت الاســلام مظفــر تاجی خطیب 

جمعه چنــاران با اشــاره بــه ســالروز تصویب 
قانون خفت بارکاپیتولاسیون در ایران قبل از 
انقلاب  اســلامی گفت: محمدرضا پهلوی به 
 منظور تثبیت پایه  های قدرت خود در منطقه 
و تامین منافع دربار، زمینه  های تسلط آمریکا 
بر کشــور را فراهم کــرد، به  طوری کــه اغلب 
سیاســت گذاری های داخلــی و بســیاری از 
مناســبات بین المللی تحت نظارت و دخالت 
ایــالات متحــده تعییــن مــی  شــد که یکــی از 
مصادیق آن تصویب لایحه کاپیتولاسیون بود.
 بهــره مند-حجــت الاســلام ســاجدیان امام 

جمعه صالــح آباد گفــت: توجه مســئولان به 
کنوانســیون ها و اتحادیــه هــای بین المللی 
و منطقــه ای و توجــه به ظرفیت هــای داخلی 
می تواند اقتصــاد ملی و اقتصــاد مقاومتی را 

کمک کند.
خاکشــو ر-حجت الاسلام جهانشــیری ،امام 

جمعه رشــتخوار از استاندار و دســتگاه های 
اجرایی اســتان خواســتار  انتصــاب مدیران 
شایســته، خدمت گزار و متخصــص بومی در  
دســتگاه های اجرایی رشــتخوار شد و گفت: 

رشتخوار، نیازمند توجه بیشتر و حمایت جدی 
تر برای رفع ضعف مدیریت در دســتگاه های 

حساس است. 
کلاته-حجــت الاســلام مقیســه امــام جمعــه 

سبزوار گفت: راهپیمایی باشکوه اربعین نماد 
وحدت و برادری مســلمانان اســت که توطئه 

های دشمنان را در منطقه خنثی می کند. 
بخشی زاده-حجت الاسلام بهمنی  امام جمعه 

شاندیز گفت :  همه دشمنان انقلاب ایران می 
دانند که این اجتماع انسانی شیعیان در ایام 
اربعین نشــانه وحدت و قدرت شیعیان است 
که هــراس در دل آن هــا انداختــه و آن ها می 
خواهند با هر ترفند ودسیسه ای این اجتماع 

را کم رنگ کنند.
برزوئی-حجت الاســلام حســنی نســب امام 

جمعــه روداب  گفــت: این کــه امــروز برخی 
درنظام ما نمی خواهند شفاف سازی کنندوبا 
شفاف بودن مخالف اند جای بحث دارد. این 
روزهــا بحث شــفاف ســازی آرای نمایندگان 
مجلــس برخی را برآشــفت کــه چراباید آرای 

ماشفاف باشد ومردم بدانند.
محمودی-حجت الاســلام بختیــاری خطیب 

جمعــه ســرخس با بیان ایــن کــه راهپیمایی 
اربعین حسینی مانور بزرگ مستضعفان عالم 
علیه مستکبران است افزود: این راهپیمایی 
توانســته تاکنون فتنه هر فتنه گر ونقشــه هر 
توطئه گر را نقش بر آب کند کــه این به برکت 

قیام حق طلبانه امام حسین )ع(است.
مقصودی-حجت الاسلام ایروانی امام  جمعه 

درگز با اشــاره به توطئه اخیر آمریــکا و ایادی 
او در عراق گفت: آن ها می خواستند با ایجاد 
اغتشاش در عراق  اربعین حسینی را کم رنگ 
جلــوه دهند که بــا کمــک مراجع  دینــی این 

توطئه خنثی شد.

اخبار 

شهرستان ها

معاون  استاندار خبرداد: 

اتمام بازسازی 2هزار واحد 
 مسکونی خسارت دیده از سیل 

تا آخر آبان 
معاون هماهنگــی امورعمرانی اســتانداری اعلام 
کــرد : تــا پایــان آبــان ، بازســازی و تعمیــر دو هزار 
واحدمسکونی خسارت دیده از ســیل بهار امسال 
به اتمــام خواهد رســید.به گــزارش پایــگاه اطلاع 
رسانی معاونت هماهنگی امورعمرانی استانداری 
، احمدیــزدان پناه در جلســه کارگروه بازســازی و 
نوسازی مناطق ســیل زده )ذیل ستاد پیشگیری ، 
هماهنگی و فرماندهی عملیات پاســخ به بحران( 
گفت : با رفــع مشــکلات موجود و همــکاری بیش 
از پیــش  بانک ها و دســتگاه های ذی ربــط ، زمینه 
جــذب ســریع و کامــل اعتبــارات تخصیــص داده 
شده به اســتان فراهم شده اســت.وی تاکید کرد : 
تا پایان آبان عملیات بازســازی هزارواحداحداثی 
مرحله اول و همچنیــن هزارواحد تعمیری به اتمام 
خواهد رسید وبه صورت رسمی مورد بهره برداری 

قرارخواهد گرفت.

مشارکت تعدادی از زندانیان 
 نیشابوری در بازسازی 

مناطق سیل زده اردسمان   
شــجاعی مهــر- تعــدادی از زندانیــان نیشــابوری بــا 

مشــارکت وبه صــورت  داوطلبانه در طــرح جهادی 
بازسازی مناطق سیل زده روستای اردسمان به کمک 
مردم آسیب دیده این مناطق شتافتند.رئیس اداره 
زندان نیشابور با اعلام این خبر گفت: طی بارش های 
بهاری امسال شهرستان نیشابور و جاری شدن سیل 
در روستای اردسمان از توابع این شهرستان ، تعدادی 
از خانه های اهالی روســتا تخریب و خساراتی نیز به 
دیگر منازل مسکونی وارد شده بود.محمدرضا رجبی 
افزود: بــه پیشــنهاد اداره کل زندان های خراســان 
رضــوی و موافقــت دادســتان دادســرای عمومی و 
انقلاب نیشابور برای تســریع در کار بازسازی واحد 
ها با توجــه به نزدیک شــدن فصــل ســرما، تعدادی 
از مددجویــان متبحــر در کارهای  ســاختمانی،  به 
صورت  داوطلبانه مرمت واحدهای مسکونی سیل 
زدگان را به عهده گرفتند و پیشرفت های خوبی نیز 

صورت گرفته که مورد رضایت مسئولان بوده است.

هفته گذشــته خبر ناراحت کننده  غرق شــدن 
دانــش آمــوز کلاس ششــم  ابتدایــی کــه برای 
اردو به اســتخری درشــهر تایباد برده شده بود، 
منتشــر شــد و برخــی از دانــش آمــوزان حاضر 
درمحل حادثه مدعی نبود غریــق نجات و معلم 
درزمــان حادثــه شــده بودنــد امــا مدیــر روابط 
عمومی آموزش وپــرورش اســتان در گفت وگو 
با خراســان رضوی اعلام کرد کــه غریق نجات 
درزمــان حادثــه حضور داشــته و مدیرمدرســه 
عملیات احیا )cpr(را انجام داده است درهمین 
زمینه روزگذشته عموی دانش آموز غرق شده » 
عرفان پرویزســالاری« درگفت وگو با خراســان 
رضوی مدعی شد که مدیر مدرسه بدون دریافت 
رضایت نامه دانش آموزان را به اردو برده است. 

وی  افــزود: مدیر مدرســه بــه هیچ عنــوان قبل 
از اردو از خانــواده ما رضایت نامــه نگرفته بود و 
مسئولیت سلامت دانش آموزان با کسانی است 
که آن ها را به اردو می برند که متاســفانه در این 

راه کوتاهی کرده اند.

برادرزاده ام  هیچ نوع بیماری نداشت	 
فیض محمد پرویزسالاری مدعی شد : برادرزاده 
ام عرفان، از دوســالگی نزد من بزرگ شــده بود 
و به هیــچ عنوان هیــچ نــوع مریضی یــا بیماری 
نداشــت، در روز حادثه دانش آموزان در استخر 
بودند ولــی غریق نجــات و معلم یــا مربی دانش 
آموزان در آن جا حضور نداشــته اســت آن ها در 
رختکــن مشــغول تماشــای تلویزیــون و تلگرام 

بوده اند. وی اظهار کرد: برخلاف اســتخرهای 
شهرهای دیگر که غریق نجات مدام به شناگران 
اخطار و تذکر می دهند، متأسفانه در لحظه غرق 
شــدگی عرفان هیچ مسئولی در ســالن حضور 
نداشته است وعرفان به مدت ۱0 دقیقه یا بیشتر 
در زیر آب غرق شده  است و دانش آموزان او را از 
استخر به بیرون منتقل کرده اند. وی مدعی شد: 
متأسفانه مسئولان مدرسه گفته اند که عرفان به 
تشنج مبتلا بوده است تا مقصر اصلی را خودش 
جلوه دهنــد ولی برادرزاده ام کاملا ســالم بود و 
درســلامت به ســر می برد و حتی یک آمپول نیز 
به او تزریق نشده اســت، ضمن این که عرفان در 
رشــته بوکس در میان همکلاســی هایش مقام 
اول را کســب کرده بود.  وی خاطرنشــان کرد: 

فرماندار، بخشــدار و رئیــس آمــوزش و پرورش 
شهرســتان تایباد قول پیگیــری حادثه تلخ غرق 
شــدگی عرفان را بــه مــا داده اند که متأســفانه 
تاکنون هیــچ کاری انجام نداده انــد. وی اظهار 
کرد: به گفته مســئول پزشــکی قانونــی عرفان 
بیشــتر از شــش دقیقه در زیر آب بوده است چرا 
کــه اگر کمتــر از آن مــی بــود تنفس وی بــاز می 
گشت. وی افزود: مدیر مدرسه حتی برای عرض 
تســلیت نیز به خانه مــا نیامده اســت، آیا همین 
طور مســئولیت دانش آموزان یــک اردو را قبول 
می کنید؟ عضو شــورای شــهر تایباد نیز درباره 
حادثه غرق شــدگی دانش آموز  گفت: خانواده 
دانش آموز متوفی پیگیر شــکایت علیه مسببان 
حادثه هســتند و شــورای شــهر نیز تا رسیدن به 

حق و حقوق کامل و قانونی خانواده متوفی این 
پرونــده را دنبال مــی کنند. شــیراحمد جهانی 
اظهار کــرد: این حادثه در اســتخر تایباد که ۱5 
سال از احداث آن می گذرد بی ســابقه بوده و تا 
کنون این اســتخر حادثه غرق شــدگی نداشــته 
اســت. وی خاطرنشــان کرد: پیگیر علت اصلی 
فوت دانش آموز هستیم و از طریق اداره ورزش و 
جوانان و آموزش و پرورش شهرستان تایباد این 
موضوع را تا رســیدن به دلایل اصلــی آن دنبال 
مــی کنیــم. وی افــزود: احتمــال این که ســهل 
انگاری عمدی در این حادثه رخ داده باشد بسیار 
ضعیف است. تلاش ما برای تماس تلفنی با مدیر 
آموزش و پرورش تایباد برای بررســی ادعاهای 
مطرح شــده درباره حادثه به نتیجه ای نرســید. 

ادعای عموی دانش آموز غرق شده دراستخر تایباد درباره نبود غریق نجات در زمان حادثه 
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